
ZAPISNIK
 

sa 6. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva
održanog 30. siječnja 2014. u 13:30 u prostoru Državnog hidrometeorološkog 

zavoda,Grič 3, Zagreb, s početkom u 13:30 sati.
 
 
Nazočni: Alen Sajko, Renata Sokol Jurković, Ksenija Cindrić, Jadran Jurković, Maja Telišman Prtenjak 
Ispričana: Amela Jeričević, Ivan Ljuština 
Sastanku su još prisustvovali Alica Bajić (nadzorni odbor), Lidija Srnec (gl.urednica HMČ) te 
dizajnerice iz tvrtke Novena Anamarija i Andrea.

Dnevni red:

1. Prihvaćanje zapisnika s prošlog sastanka UO-a
2. Internetske stranice i vizualni idenditet HMD-a
3. HMČ - stanje
4. Zadnje informacije u vezi zakonske regulative
5. Plan rada za 2014.
6. Financijska situacija
7. Članstvo
8. Razno

Ad 1.  Jednoglasno je usvojen zapisnik s prošlog sastanka Upravnog odbora. 
Ad 2. HMD je u procesu izrade novih internetskih stranica koje izrađuje vrtka Novena. Prije samog 
vizualnog identiteta, potrebno je odrediti logotip koji će određivati knjigu grafičkog standarda i sam 
izgled internetskih stranica. Dizajnerice su izradile nekoliko prijedloga logotipa koji su već članovi UO-
a i neki drugi komentirali. Na njihov prijedlog sugerirano da se odredi manja grupa koja će donijeti 
konačnu odluku. Sugestija je da znak bude jednostavan i treba prezentirati društvo. UO je zaključio da 
konačan žiri za odabir čine: Alen Sajko, Ivan Guettler i Hrvoje Bobinac, koji će zaključiti raspravu.
Ad 3. Glavna urednica HMČ-a Lidija Srnec je predstavila stanje s časopisom nakon preuzimanja u 
posljednjih mjesec dana. Potpuno je preuzeta dokumentacija od prethodnog glavnog urednika g. 
Davora Nikolića. Broj 47 je tiskan u starom dizajnu za što je trebalo izdvojiti oko 16000 kn. Obzirom da 
broj 46 nije tiskan, ali je pripremljen, UO je odlučio da će se zbog kontinuiteta tiskati ove godine. Za 
broj 48 pristigla su 4 rada. 
Zaključeno je kako bi bilo dobro da HMČ izlazi svake godine zbog kriterija pri dodjeli sredstava MZOS-
a te da je zbog toga potrebno broj 48 izdati što prije. 
Ad 4. Predsjednik Sajko je bio na sastanku s vodstvom DHMZ-a na kojem su oni predstavili svoj plan 
vezano uz izradu Zakona. Upravni odbor zaključio je da radna skupina za izradu Zakona, koja je 
predložena od strane HMD-a, nastavlja s radom radi korektiva i kontinuiranog mišljenja cjelokupne 
struke. 
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Ad 5 i 6. Izvješće o radu i financijski plan bit će napravljeno na sljedećim sastancima. Stanje na 
računu je oko 41300 kn. Uz već dogovorene obveze na kontu društva ostaje oko 8000 kn. Najveći 
izdaci u 2014. očekuju se za tiskanje i distribuciju HMČ-a, ostatak za internetske stranice, članarinu 
internetskih stranica. 
Napravljeni su preliminarni dogovori o radu u 2014.: izrada godišnjaka za 2013., rad na Zakonu, 
organiziranje dvodnevnog stručnog izleta, moguće organiziranje radionice u studenom. 
Na natječaj za glavnog urednika internetskih stranica nije se nitko javio, ali će se nastaviti raditi na 
tome da internetske stranice postanu znatno aktivnije. 
Ad 7. Primljeni su novi članovi: Mario Hrastinski, Iris Odak, Josipa Kuzmić, Igor Horvat, Dejan Nemčić, 
Stjepan Ivatek-Šahdan i Irena Rimac. 
Članovima koji nisu platili članarinu dulje od tri godine i nakon opomene u prosincu 2013. odlukom 
UO-a brišu se iz članstva. To su: Silvana Boško, Gordon Gilja, Marija Karakaš, Dijana Klarić, Mira 
Morović, Matija Orešković, Karmela Pavić, Krunoslav Premec, Mia Pršić, Renata Slovinić, Janja Vladić 
i Ranko Žugaj. Na osobni zahtjev isključuje se Snježana Panjkret.
Ad 8. Tajnik je izvijestio da će se zbog mogućeg najavljenog novog Zakona o udrugama vjerojatno biti 
potrebno održati skupštinu u 2014. godini i usuglasiti statut HMD-a sa Zakonom. 

Sastanak je završio u 15:30 sati.

Zapisničar: Jadran Jurković
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